
 

Velika noč nas vsako leto znova spomni na temelj naše vere, da je ljubezen močnejša od 

smrti, da Jezus živi in da nas vabi v bolj predano življenje Njemu. Njegovo vstajenje ni le 

dogodek preteklosti, ampak se dotika tudi naših dni, naših stisk, naših hrepenenj. 

Vstali Gospod prihaja tudi danes k nam, prihaja v tišini srca, v preprostih ljudeh, v naravi, ki 

se prebuja. Ponuja mir, kot ga svet ne more dati in veselje, ki ne mine. 

Sveto pismo pravi: „Ne bojte se! Vem, da iščete Jezusa, ki je bil križan. Ni ga tukaj, kajti 

vstal je, kakor je rekel.“ (Mt 28,5–6) 

Tudi sv. Frančišek je živel iz te velikonočne luči. V stiski je pel pesem stvarstva, v preizkušnji 

je oznanjal veselje. Njegove besede nas še danes spodbujajo: „Tako je sveto, tako Božje, da 

nič čistega ni v njem, kdor to ima in ne živi v skladu z njim – ta zakopava Gospodov 

zaklad.“ 

Ob tem velikem prazniku vam želimo, da bi lahko z vsem srcem glasno zapeli svojo alelujo. 

Naj vas Jezusovo vstajenje dvigne iz skrbi, osveži vašo vero in okrepi ljubezen med nami. Naj 

vam nikoli ne zmanjka poguma za širiti mir in delati dobro. 

Blagoslovljeno veliko noč! Kristus je vstal – resnično je vstal! Aleluja! 

 

Mir in dobro! 
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Dragi bratje in sestre.  

 


